
Crna Gora
SAVJET AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE MEDIJE 

Broj: 01-890/1 
Podgorica, 03.06.2022. godine

Z A P I S N I K  
sa 310. sjednice Savjeta, održane 3. juna 2022. godine

Tristo deseta sjednica Savjeta Agencije za elektronske medije (u daljem tekstu: SAEM) je 
počela u 8.10 sati.

Sjednici su prisustvovali članovi:

1. Dr Branko Bošković,
2. Edin Koljenović,
3. Prof. dr Andrijana Nikolić i
4. Milan Radović.

Sjednici nije prisustvovao član Rajko Todorović.
Pored navedenih, sjednici SAEM-a prisustvovali su i: Goran Vuković -  direktor Agencije, 

Jadranka Vojvodić i Sunčica Bakić - pomoćnice direktora, Elvira Ceković - rukovoditeljka službe za 
odnose sa javnošću i opšte poslove, Milica Krivokapić -  savjetnica za finansije, Zorica Popović -  
savjetnica za normativno pravne i upravne poslove, Slađana Popović - analitičarka za odnose sa 
javnošću i Ranka Novaković -  sekretarka Savjeta.

Sjednicom SAEM-a predsjedavao je predsjednik dr Branko Bošković.

Usvojen je sljedeći

DNEVNI RED:

1. Realizacija konkursa za raspodjelu sredstava iz Fonda za podsticanje pluralizma i 
raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim elektronskim 
medijima za 2021. godinu i

2. Razno.

a) Obavještenje Agencije za sprječavanje korupcije upućeno dr Branku Boškoviću i

b) Izvještaj o preduzetim radnjama u vezi sa realizacijom preporuka iz Mišljenja 
Agencija za sprječavanje korupcije broj 03-02-57-22-2 od 26.04.2022. godine.
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• Tačka 1: Realizacija Konkursa za raspodjelu sredstava iz Fonda za podsticanje
pluralizma i raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim
elektronskim medijima za 2021. godinu

AEM je na osnovu zaključaka sa prošle sjednice dostavila predlog Rješenja o dodjeli 
sredstava iz Fonda za podsticanje pluralizma i raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i 
neprofitnim elektronskim medijima za 2021. godinu.

Predsjednik dr Branko Bošković je kazao da se došlo do kraja jednog važnog procesa i finalizacije
raspodjela sredstava iz Fonda za podsticanje pluralizma i raznovrsnosti. Bilo je dosta dilema i 
pitanja u ovom procesu ali je preovladala dobra namjera članova SAEM-a i svih u Agenciji, što 
posebno naglašava, da ôvaj fond dobije svoj smisao da oni mediji koji su poslali dobre aplikacije 
budu nagrađeni za to. Članovi SAEM-a su pokazali iskrenu namjeru da maksimalno izađu u susret 
emiterima koji su aplicirali. Zahvalio se članovima Savjeta koji su aktivno dali doprinos u procesu 
realizacije konkursa i izrazio je žaljenje da Rajko Todorović nije rekao ni jednu riječ, ali možda je 
to, po njemu, način da se pomogne crnogorskim medijima. Posebno se zahvalio direktoru i svima u 
AEM koji su radili na realizaciji konkursa. Smatra da ubuduće treba unaprijediti komunikaciju sa 
emiterima, prije objavljivanje konkursa, u cilju što bolje realizacije budućeg konkursa.

Milan Radović je ponovo upitao stručne službe da li je, u skladu sa Zakonom, bilo prostora 
da se odbijenim emiterima usled neizmirenih dospjelih finansijskih obaveza prema AEM izađe u 
susret tj. dozvoli učešće u javnom konkursu. Jadranka Vojvodić je kazala da članom 21 stav 2 tač. 
3 Zakona o medijima, članom 9 Pravilnika o raspodjeli sredstava iz Fonda za podsticanje pluralizma
i raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim elektronskim medijima i tačkom 7 
Odluke o javnom konkursu, propisano je da se na konkurs može prijaviti komercijalni i neprofitni 
emiter radijskog ili televizijskog programa koji ispunjava set uslova, među kojima je i da je „do 
roka za podnošenja prijava na javni konkurs, izmirio je dospjele finansijske obaveze prema AEM ili 
poštuje važeći protokol ili drugi akt o reprogramu duga".

Edin Koljenović je ponovio svoj stav sa prošle sjednice da treba organizovati radnu grupu 
koja bi uradila evaluaciju ovog konkursa, a prije raspisivanja sljedećeg konkursa organizovati 
sastanak sa emiterima kako bi se oni što bolje pripremili za sljedeći konkurs.

Prof.dr Andrijana Nikolić je ponovila svoja stavove sa prošle sjednice, gdje je bila uzdržana 
po svim zaključcima SAEM-a osim bodovne liste. Shodno tome, glasa za bodovnu listu i Rješenje o 
dodjeli sredstava iz Fonda za podsticanje pluralizma i raznovrsnosti medija namijenjenih 
komercijalnim i neprofitnim elektronskim medijima za 2021. godinu.

Odlukom su raspodijeljena sredstava iz Fonda, u iznosu od 221.183,17 EUR za povećanje 
obima, strukture i raznovrsnosti ponude sadržaja posvećenih tematskim oblastima od javnog 
interesa (grantovi za emitere). Sredstva u iznosu od 221.183,17 EUR je dobilo 11 emitera za 
realizaciju 31 programskog sadržaja.

Nedodijeljena sredstva u iznosu od 243.267,56 € EUR za emitere i 25.802,82 EUR za 
samoregulatorna tijela, raspodijeliće se na sljedećem javnom konkursu.

Zaključak:

Jednoglasno se usvaja Rješenje o dodjeli sredstava iz Fonda za podsticanje pluralizma i 
raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim elektronskim medijima za 2021. 
godinu. Rješenje će se objaviti na veb-sajt AEM.

• Tačka 2: Razno
a) Obavještenje Agencije za sprječavanje korupcije upućeno dr Branku Boškoviću

Dr Branko Bošković je dostavio informaciju koju je dobio od Agencije za sprječavanje 
korupcije iz marta o.g. Kazao je da to nije tzv. „treće" ili „drugo mišljenje", kako su određeni 
članovi govorili o tome, već samo informacija ASK-a. Nije želio da se dokument sakrije ili da ostane 
tajna ali je imao pravne nedoumice da li se radi o dokumentu povjerljive prirode, imajući u vidu da 
je tada u toku bio postupak kod ASK-a. Takođe, izažava nadu da će se priča oko „trećeg mišljenja" 
ovim završiti.
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Prof.dr Andrijana Nikolić smatra da su sva tri mišljenja u istoj ravni. Direktor AEM Goran 
Vuković je izrazio žaljenje zbog odlaganja da se navedeni dokument dostavi Agenciji na uvid.

b) Izvještaj o preduzetim radnjama u vezi sa realizacijom preporuka iz Mišljenja
Agencija za spiječavanje korupcije broj 03-02-57-22-2 od 26.04.2022. godine

Agenciji za elektronske medije je 04.05.2022. godine dostavljeno Mišljenje Agencije za 
sprječavanje korupcije broj 03-02-57-22-2 od 26.04.2022. godine (propratni akt broj 03-02-57-22- 
3 od 26.04.2022. godine, zaveden kod AEM pod brojem 01-757 od 04.05.2022. godine), koje se 
odnosi na postupak imenovanja direktora AEM.

U skladu sa članom 53 Zakona o sprječavanju korupcije je propisano da je Agencija, kao 
pravno lice na čiji rad se odnose date preporuke iz pomenutog Mišljenja, dužna da, u roku od 30 
dana od dana njegovog prijema, dostavi Agencije za spiječavanje korupcije Izvještaj o preduzetim 
radnjama.

Jednoglasno se usvaja Izvještaj o preduzetim radnjama u vezi sa realizacijom preporuka iz 
Mišljenja Agencija za sprječavanje korupcije broj 03-02-57-22-2 od 26.04.2022. godine. Izvještaj 
će biti dostavljen Agenciji za sprječavanje korupcije.

Sjednica je završena u 8:35 sati.

Zaključak:

Zapisnik sastavila 
Ranka Novaković
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